

အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များကို နားလည်ခြင်း*



အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ သွေးစစ်ဆေးမှု ပြုလုပ်ရာတွင် စစ်ဆေးမှုသုံးမျိုး ပါဝင်ပါသည်။ သင့်အခြေအနေကို အတည်ပြုရန်အလို့ငှာ ရလဒ်သုံးခုလုံးကို သိရှိထားရမည်။ အောက်ပါတို့သည် စစ်ဆေးမှုရလဒ်များ၏ အဖြစ်အပျက်ဆုံး ရှင်းလင်းချက်ပါသည့် ကားချပ်တစ်ခု ဖြစ်သော်လည်း ပုံမှန်မဟုတ်သည့် စစ်ဆေးမှုရလဒ်များ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသည်။

မှတ်ချက်ပြုရန် ဤကားချပ်သည် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အကြံဉာဏ်အဖြစ် မရည်ရွယ်ပါ။ ရှင်းလင်းချက်အပြည့်အစုံအတွက် သင်၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဝန်ဆောင်မှုပေးသူနှင့် တိုင်ပင်ပြီး သင်၏ စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များ၏ ပရင့်ထုတ်ထားသော မိတ္တူတစ်စောင်ကို ရယူပါ။

HBsAg အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ဖျက်နှာပြင် အန်တီဂျင်စစ်ဆေးမှု	anti-HBs (HBsAb) အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ဖျက်နှာပြင် ပဋိပစ္စည်း စစ်ဆေးမှု	anti-HBc (HBcAb) အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ဗဟိုချက် ပဋိပစ္စည်း စစ်ဆေးမှု	ရလဒ်များက မည်သည်ကို ဆိုလိုပါသလဲ	သင်လုပ်ရမည့်အရာများ
−	−	−	သင့်တွင်ကိတ်အိတ်အား မရှိပါ/ကာကွယ်မှု မရှိပါ <ul style="list-style-type: none"> သင်က ကူးစက်မထားဘဲ ယခင်တုန်းကလည်း မကူးစက်ဖူးပါ။ သင်က အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ကူးစက်မှုအတွက် အန္တရာယ်ရှိနေပါသည်။ 	ကာကွယ်ဆေးလိုအပ်သည်
−	+	−	သင့်တွင်ကိတ်အိတ်အား ရှိသည်/ကာကွယ်မှု ရှိသည် <ul style="list-style-type: none"> သင်ကူးစက်မထားပါ။ သင်က အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ကာကွယ်ဆေးထိုးထားသောကြောင့် ကိတ်အိတ်အား ရှိပါသည်။ 	ကာကွယ်ဆေး မလိုအပ်ပါ
−	+	+	သာယာ ကူးစက်မှုကြောင့် သင်က ကိတ်အိတ်အားရှိသည် <ul style="list-style-type: none"> ယခင် အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ကူးစက်မှုမှ သင့်ပြန်လည်ကောင်းမွန်လာပါသည်။ သင်က အခြားလူများကို မကူးစက်နိုင်ပါ။ 	ကာကွယ်ဆေး မလိုအပ်ပါ <ul style="list-style-type: none"> သင်၏ အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး သင့်ဆရာဝန်များကို ပြောပြပါ။ ကိတ်အိတ်အားချုပ်ထိန်းမှု ဆေးဝါးများက အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ပြန်အသက်ဝင်လာမှု အန္တရာယ်ကို တိုးလာစေနိုင်သောကြောင့် မသောက်ခင် သင်၏ ဆရာဝန်နှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးပါ။
+	−	+	သင်ကူးစက်ခံထားရသည် <ul style="list-style-type: none"> သင့်သွေးတွင် အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ဗိုင်းရပ်စ် ရှိနေသည်။ သင်သည် အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ဗိုင်းရပ်စ်ကို အခြားလူများကို ကူးစက်နိုင်ပါသည်။ 	နောက်ထပ် စစ်ဆေးမှု သင်လိုအပ်သည် <ul style="list-style-type: none"> နောက်ထပ် အကဲဖြတ်မှုနှင့် စစ်ဆေးမှုအတွက် ဆရာဝန်တစ်ဦးကို ရှာပါ။ သင်၏ အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး သင့်ဆရာဝန်များကို ပြောပြပါ။ သင့်မိတ်ဖက်နှင့် သင်နှင့်အတူနေသူများ စစ်ဆေးမှုခံယူထားပြီး ကာကွယ်ဆေးထိုးထားကြောင်း သေချာပါစေ။
−	−	+	သင်ကူးစက်ထားခံရနိုင်ပါသည် <ul style="list-style-type: none"> ရလဒ် မရှင်းလင်းပါ-ယခင်က သို့မဟုတ် လက်ရှိတွင် အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ကူးစက်ထားမှု ရှိနိုင်ပါသည်။ 	နောက်ထပ် စစ်ဆေးမှု သင်လိုအပ်သည် <ul style="list-style-type: none"> နောက်ထပ် အကဲဖြတ်မှုနှင့် စစ်ဆေးမှုအတွက် ဆရာဝန်တစ်ဦးကို ရှာပါ။ သင်၏ အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ စစ်ဆေးမှု ရလဒ်များနှင့် ပတ်သက်ပြီး သင့်ဆရာဝန်များကို ပြောပြပါ။ ကိတ်အိတ်အားချုပ်ထိန်းမှု ဆေးဝါးများက အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ပြန်အသက်ဝင်လာမှု အန္တရာယ်ကို တိုးလာစေနိုင်သောကြောင့် မသောက်ခင် သင်၏ ဆရာဝန်နှင့် တိုင်ပင်ဆွေးနွေးပါ။ သင့်မိတ်ဖက်နှင့် သင်နှင့်အတူနေသူများ စစ်ဆေးမှုခံယူထားပြီး ကာကွယ်ဆေးထိုးထားကြောင်း သေချာပါစေ။



*ဤဖော်ပြချက်သည် သတင်းအချက်အလက်များသည် လျင်မြန်ပြီးပြင်းထန်သော (သို့မဟုတ် လတ်တလော ကူးစက်ခံထားရသော) အသည်းရောင်အသားဝါ ဘီ ရှိနိုင်သူများနှင့် မသက်ဆိုင်ပါ။

DOH 420-434 October 2022 Burmese

ဤစာရွက်စာတမ်းကို အခြားဖော်မက်တစ်ခုဖြင့် ရယူလိုပါက 1-800-525-0127 ကို ဖုန်းခေါ်ပါ။ နားမကြားသူများနှင့် အကြားအာရုံ ချို့ယွင်းနေသည့် ဖောက်သည်များအတွက် 711 (Washington Relay) သို့ ဖုန်းခေါ်ပေးပါ သို့မဟုတ် civil.rights@doh.wa.gov သို့ အီးမေးလ်ပို့ပေးပါ။ ရင်းမြစ်။ Hepatitis B Foundation <https://www.hepb.org>